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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 
Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 1400 din 07.03.2018 
 

 

PROCES – VERBAL  
privind desfăşurarea şedinţei de îndată a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 7 martie 2018, ora 1200 
 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 12 consilieri 

(lipsește domnul consilier Zaharia Nicolae) din 13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei 

Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită.  

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi domnul 

Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participă: 

▪ Domnul Luchian Laurențiu-Nicolae, referent (manager RECL) în cadrul aparatului de 

specialitate al primarului comunei Rebricea. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, VATAVU TITI. 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 133 din 05.03.2018 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă de îndată, pentru data de astăzi, 7 

martie 2018, ora 1200, cu următoarea ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind implementarea proiectului “Achiziție autospecială pentru  

stingere incendii în comuna Rebricea, județul Vaslui”. 

2. Proiect de hotarare privind însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea 

inventarului, de modificare a inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al 

comunei Rebricea, atestat prin H.G. nr. 1361/2001 privind atestarea domeniului public al 

judeţului Vaslui precum şi al municipiilor, oraşelor şi comunelor din judeţul Vaslui, Anexa nr. 

57, modificată prin H.G. nr. 78/2010, H.G. nr. 131/2012 și H.G. nr. 260/2013. 

3. Interpelări și răspunsuri. 
 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 

 

1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind privind 

implementarea proiectului “Achiziție autospecială pentru  stingere incendii în comuna 

Rebricea, județul Vaslui”. 
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- Dau cuvântul domnului Luchian Laurențiu-Nicolae, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind implementarea proiectului “Achiziție 

autospecială pentru  stingere incendii în comuna Rebricea, județul Vaslui”. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind implementarea proiectului 

“Achiziție autospecială pentru  stingere incendii în comuna Rebricea, județul Vaslui”. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

implementarea proiectului “Achiziție autospecială pentru  stingere incendii în comuna 

Rebricea, județul Vaslui”. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

implementarea proiectului “Achiziție autospecială pentru  stingere incendii în comuna 

Rebricea, județul Vaslui”. 

 

 DISCUȚII: 

 

 Domnul viceprimar spune că este necesară achiziționarea autospecialei deoarece aceasta vine 

în sprijinul Serviciului Voluntar pentru Situații de Urgență. După cum știm, au fost evenimente și aici 

mă refer la incendii la locuințe sau pe pajiști și am fost nevoiți să intervenim cu utilajele și materialele 

din dotare (lopeți, măturoaie), însă dacă ne raportăm la suprafața comunei cu cele nouă sate 

componente și distanța de la Negrești la Rebricea în cazul unui incendiu cu o amploare mai mare, 

pericolul este iminent, astfel că timpul de deplasare cu autospeciala noastă din dotare s-ar reduce iar 

pagubele ar fi minime. 

 Domnul Luchian Laurențiu-Nicolae prezintă Consiliului local ofertele cu autospeciale pentru 

stingere incendii primite de la firmele specializate, pentru ca membrii Consiliului local să se decidă 

asupra caracteristicilor tehnice minime pe care autospeciala trebuie să le îndeplinească. De asemenea 

mai aduce la cunoștința acestora că bugetul maxim al acestui proiect este de 90.000 de euro, fără 

T.V.A., iar ce depășește această sumă va trebui suportat din bugetul local ca și cofinanțare. 

 Domnul consilier Nantu Costel, după analizarea ofertelor, optează și este de părere că ar trebui 

achiziționată o autospecială cu o capacitate a rezervorului de apă mai mare, chiar dacă se depășește 

bugetul proiectului. 

 Domnul viceprimar spune că ideal ar fi să luăm o autospecială de capacitate mai mică dar să 

aibă tracțiune integrală 4x4 pentru a putea ajunge pe străzile și în locurile mai greu accesibile de pe 

raza comunei noastre. 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind privind 

implementarea proiectului “Achiziție autospecială pentru  stingere incendii în comuna 

Rebricea, județul Vaslui”. 

Supunem la vot: 

-  Cine este „pentru” ? 
 

-  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 
 

În unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Zaharia Nicolae), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 
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2. Trecem la al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind însuşirea 

propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare a inventarului 

bunurilor care aparțin domeniului public al comunei Rebricea, atestat prin H.G. nr. 1361/2001 

privind atestarea domeniului public al judeţului Vaslui precum şi al municipiilor, oraşelor şi 

comunelor din judeţul Vaslui, Anexa nr. 57, modificată prin H.G. nr. 78/2010, H.G. nr. 131/2012 

și H.G. nr. 260/2013. 

- Dau cuvântul domnului Luchian Laurențiu-Nicolae, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind însuşirea propunerii Comisiei speciale 

pentru întocmirea inventarului, de modificare a inventarului bunurilor care aparțin domeniului 

public al comunei Rebricea, atestat prin H.G. nr. 1361/2001 privind atestarea domeniului public 

al judeţului Vaslui precum şi al municipiilor, oraşelor şi comunelor din judeţul Vaslui, Anexa 

nr. 57, modificată prin H.G. nr. 78/2010, H.G. nr. 131/2012 și H.G. nr. 260/2013. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind însuşirea 

propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare a inventarului 

bunurilor care aparțin domeniului public al comunei Rebricea, atestat prin H.G. nr. 1361/2001 

privind atestarea domeniului public al judeţului Vaslui precum şi al municipiilor, oraşelor şi 

comunelor din judeţul Vaslui, Anexa nr. 57, modificată prin H.G. nr. 78/2010, H.G. nr. 131/2012 

și H.G. nr. 260/2013. 

 

 DISCUȚII: 

Domnul viceprimar spune că adoptarea aceastei hotărâri este necesară pentru a face dovada 

spațiului unde va fi garată autospeciala pentru stingere incendii. Având în vedere faptul că în spatele 

primăriei a mai fost îmbunătățit și garajul tip copertină pentru celelalte vehicule, se impune 

evidențierea acestora în inventarul domeniului public, în conformitate cu realitatea din teren.  

Domnul consilier Nantu Costel întreabă care este sursa de încălzire, având în vedere că iarna 

există riscul ca apa din rezervorul autospecialei să înghețe și recomandă să se instaleze un calorifer 

racordat la centrala care deservește clădirea primăriei. 

Domnul viceprimar spune că nu este necesară a asemenea măsură și menționează că spațiul are 

o sursă de căldură și că în niciun an nu au fost probleme de îngheț. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind privind 

implementarea proiectului “Achiziție autospecială pentru  stingere incendii în comuna 

Rebricea, județul Vaslui”. 

Supunem la vot: 

-  Cine este „pentru” ? 
 

-  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 
 

În unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Zaharia Nicolae), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

3. Interpelări și răspunsuri. 

3.1. Domnul consilier Robac Florin spune că cetățenii care se racordează la rețeaua de apă și 

traversează drumul comunal, nu acoperă suficient șanțurile făcute ca urmare a lucrărilor de racordare 

și vehiculele care circulă pe aceste drumuri au de suferit. Domnul viceprimar spune că aceste lucrări 

intră în sarcina instituției noastre și își ia angajamentul că acest aspect se va remedia. 
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3.2. Domnul consilier Spuză Vasile aduce la cunoștință faptul că iluminatul public din satul 

Bolați nu funcționează și roagă pe domnul viceprimar să anunțe firma pentru remedierea defecțiunii și 

totodată solicită alocarea unei sume de bani pentru achiziționarea de piatră pentru a fi împrăștiată pe 

dealul Bolațiului deoarece mașinile nu mai pot cirucula.  

Domnul consilier Nantu Costel este nemulțumit de starea drumului de pe șesul Rateșu-Cuzei 

care face legătura dintre sat și Bolați și recomandă reparația cât mai urgentă a acestuia. Îl întreabă pe 

domnul viceprimar unde a fost dusă piatra achiziționată recent.  

Domnul viceprimar spune că a dus-o pe drumul care face legătura dintre Rebricea și 

Crăciunești deoarece era impracticabil și că au fost foarte multe sesizări din partea comunității. Mai 

spune că imediat ce timpul va fi favorabil vom începe achiziționarea pietrei și distribuirea acesteia 

acolo unde drumurile sunt degradate.  

Domnul Robac Florin recomandă și susține ca piatra să fie amestecată cu nisip pentru a fi 

tasată, astfel că nu vom fi nevoiți la scurt timp să reparăm sau să alocăm alți bani. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                   SECRETAR,  

               Consilier, Vatavu Titi                                                          p. Onu Alina – Elena  


